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UCHWAŁA NR XLVIII/30/2010
RADY MIEJSKIEJ W ZBĄSZYNKU

z dnia 24 czerwca 2010 r.

w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. ”c” i art. 58 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 ze zm.) oraz art. 89 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych (Dz. U. z 2009 r. Nr 157, poz. 1240) uchwala się, co następuje: 

§ 1. 1. Postanawia się zaciągnąć kredyt inwestycyjny – długoterminowy w wysokości ogółem 2.325.000,00zł, 
(słownie: dwa miliony trzysta dwadzieścia pięć tysięcy złotych 00/100) z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne 
nie znajdujące pokrycia w dochodach budżetu roku 2010 i 2011, wg poniższego wyszczególnienia: 

1) 2010 rok- kwota kredytu 1.225.000,00zł, 

2) 2011rok- kwota kredytu 1.100.000,00zł. 

2. Kredyt o którym mowa w ust.1, przeznacza się na realizację zadania inwestycyjnego, pn. : 

„Budowa Północnej obwodnicy Zbąszynka”. 

3. Zabezpieczeniem spłaty kredytu będzie weksel in blanco wraz z deklaracją wekslową. 

4. Spłata kredytu następować będzie z dochodów własnych gminy w latach 2012-2024. 

§ 2. Upoważnia się Burmistrza Zbąszynka do zawarcia umowy o kredyt inwestycyjny - długoterminowy oraz 
do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia kredytu, wg. warunków określonych w umowie. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Zbąszynka. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega rozplakatowaniu na urzędowych tablicach ogłoszeń. 

 

Przewodniczacy Rady 

Jan Mazur
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Uzasadnienie

W ramach źródeł finansowania zadania p.t: ”Budowa Północnej obwodnicy Zbąszynka.”, wyszczególnione są 
planowane środki pozyskane z LRPO. Pozostałą kwotę planowanych wydatków, w okresie objętym realizacją, 
stanowią głównie środki własne pochodzące z przychodu w postaci planowanego kredytu w roku 2010 i 2011. Cały 
okres kredytowania przedmiotowego zadania planuję się na 15 lat. W związku z powyższym podjęcie niniejszej 
uchwały jest zasadne. 


